
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 21. januar 2021 stillet følgende 

spørgsmål nr. 650 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares endeligt.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 650:  

”Vil ministeren i fortsættelse af samråd 19/01-21 (samrådsspørgsmål AM-AP) oplyse, 

om Statens Serum Institut i perioden 2014-2018 har videregivet biologisk materiale 

eller personfølsomme oplysninger m.m. fra projektet til Stanford Universitetet eller 

andre?” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen indhentet bidrag fra Statens Serum Institut. 

 

Statens Serum Institut har oplyst, at instituttet igennem hele forløbet har betragtet 

sig selv som dataansvarlig og Stanford Universitet som databehandler, hvorfor der 

ikke er videregivet biologisk materiale til Stanford University eller andre.  

 

Der henvises til samtidig besvarelse af SUU alm. del spm. 649. 

 

 

Med venlig hilsen 
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